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SLOVENSKO: Poslankyňa Európskeho parlamentu Sophie in’t Veld v súčasnosti vedie
delegáciu skupiny europoslancov na Slovensku, ktorá monitoruje situáciu ohľadom
fungovania právneho štátu. Ohľadom tejto témy včera holandská poslankyňa usporiadala
tlačovú konferenciu, na ktorú veľmi štipľavo zareagoval líder Smeru-SD Robert Fico.

Práve Fico nedávno vyzval európske inštitúcie, aby sa zaoberali krivením právneho štátu na
Slovensku v súvislosti s manipulovaním vyšetrovaní, na ktoré upozornila aj SIS.

Na Slovensku v týchto dňoch kvôli otázkam právneho štátu pôsobí skupina europoslancov, no tí príliš
nereflektovali témy a kauzy, o ktorých už týždne hovorí slovenská opozícia na čele s Robertom
Ficom.

Fico v reakcii na poslankyňu EP Sophie in’t Veld na sociálnej sieti uviedol, že odporúča
tejto holandskej europoslankyni, aby si “dala doma jointa a neotravovala vzduch na
Slovensku”. “Lebo ho prišla len otravovať…” Tvrdí bývalý premiér.

Fico skonštatoval, že má na tie “holandské fešandy” z Európskeho parlamentu šťastie. “Najskôr mi
jedna ako premiérovi, po tom, čo som informoval EP o zmenách Zákonníka práce a raste minimálnej
mzdy z dielne Smer-SD verejne povedala, že mi bude veriť moju ľavicovú orientáciu len vtedy, keď sa
v Bratislave postavím na čelo sprievodu homosexuálov a transsexuálov.”

“De gustibus non est disputandum. Proti gustu žiadny dišputát, ale fajnšmekrom na
cigánskych transsexuálov je náš primus inter pares B. Kollár.” Komentoval ďalej ostro
Robert Fico.

Uviedol tiež, že “druhú holandskú fešandu” z EP ako premiér slušne a milo prijal po vražde novinára
Kuciaka. “Odmenila sa mi tak, že krátko na to vyhlásila, že mám skončiť v politike. To ako keby
nejaká poslankyňa EP zo Slovenska išla do Holandska a tam by žiadala politický koniec premiéra.
Títo ľudia sú úplne mimo,” myslí si.

“A dnes ju tu máme opäť na Slovensku a mudruje o našej krajine, hoci netuší, čo
sa deje. Vraj vidí posuny. No áno, dnes sa už zatvárajú na základe vymyslených
trestných stíhaní a skorumpovaných udavačov nevinní ľudia a niektorí za
záhadných okolností zomierajú vo väzbe. To sa naozaj za mojej éry nedialo, takže
pripusťme výraz „posun“.”
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Europoslankyňu Sophie in’t Veld podľa Fica na Slovensku zaujímalo všetko, len nie to podstatné. “Je
to smiešne, čo títo ľudkovia z EP vystrájajú, keďže sa zjavne nudia a potrebujú nejaké „vzrúšo“.
Odporúčam jej, aby si v Holandsku dala jointa a hľadala „vzrúšo“ u seba doma a neotravovala vzduch
na Slovensku,” zopakoval v statuse na Facebooku Robert Fico.

Na rázne slová šéfa Smeru-SD zakrátko na sociálnej sieti reagovali poslanci zo SaS Ján Benčík a
Ondrej Dostál. Benčík uviedol, že tak ako Fico sa správa “niekto veľmi nervózny”. “A z čižiem
zašpinených od hnoja mu trčí slama.”

Ondrej Dostál dodal:  “Tak je fakt, že ten trápny bruselský sociálny demokrat Pellegrini na
autentického slovenského sociálneho demokrata Fica ešte stále nedorástol, nech sa snaží, koľko
chce, do psej matere…”

 

Blanár: “Zbytočne sa vláda schová za europoslancov”

Podpredseda parlamentu a strany Smer-SD Juraj Blanár uviedol, že neočakával, že skupina
europoslancov, ktorá je v súčasnosti na návšteve Slovenska, budú objektívni. “Siedmi poslanci EP
prišli na Slovensko, aby sa informovali o fungovaní právneho systému na Slovensku. A čo sme sa
dozvedeli od zahraničných poslancov, ktorí sa stretli len s premiérom Hegerom, s jeho policajným
prezidentom, s vybranými neziskovkami a médiámi? Názor opozície, nezávislých odborníkov, ale aj
ľudí postihnutých svojvôľou Matovičovej koalície ich v záujem „objektivity“ samozrejme nezaujímal.
Keď prišli na Slovensko v roku 2018 za našej vlády, tak opozícia bola prvá, s ktorou sa stretli,”
pripomína.

Dodal, že podľa Sophie in ‘t Veldovej z Monitorovacej skupiny pre demokraciu, právny štát a
základné práva zriadenej v rámci Výboru EP pre občianske slobody, spravodlivosť a vnútorné veci sa
spravodlivosť na Slovensku zlepšuje a všetko je čoraz lepšie. “Dokonca vyjadrila plnú podporu
novému policajnému prezidentovi, ktorý v podstate neurobil ešte nič. Ani nestihol nič pokaziť, tak
ako jeho nadriadený minister vnútra Mikulec, ktorý na ministerskej stoličke nikdy ani nemal sedieť.”

Juraj Blanár hovorí, že s nemým úžasom sledoval jej tlačovú konferenciu, kde keď dostala
otázku, kedy bude hotová správa z ich návštevy Slovenska, tak vlastne priznala, že ešte
nevie, akú formu a čo bude výstupom ich návštevy. “Neviem sa zbaviť dojmu, že buď tú
správu mali napísanú už dávno vopred alebo sa musia poradiť s niekým, aby dostatočne
neobjektívne a účelovo chválila súčasnú vládnu moc.”

“No ľudia na Slovensku majú s touto koalíciou svoje skúsenosti, zbytočne sa bude schovávať za
europoslancov. Avšak práve na základe takýchto neobjektívnych aktivít sa nemožno čudovať, že ľudia
strácajú dôveru voči inštitúciám, spoločnosti i sebe navzájom…”


